

Norges Hundekjørerforbund

Protokoll fra Styremøte 7/2025 - Styremøte



Sted: Sognsveien 73, 0854 Oslo
Dato: 27. november 2025, 18:00
Deltakere: Stein Westlye Johannessen (styrets leder), Jan-Erik Bårli (styrets nestleder), Maria Sparboe (styrets nestleder), Martin Corell (styremedlem), Mona Lurås (styremedlem), Per Almquist (styremedlem), Roger Dahl (styremedlem), Vilde Lyse Thorsbakken (styremedlem), Alf Stokke (observatør), Gry Løberg (observatør), Marianne Bjørnson Hofstad (observatør) og Werner Eilertsen (observatør)
Møteleder: Stein Westlye Johannessen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltakere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som en videokonferanse.

1. Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Møtet er vedtaksføre med 8 av 8 representanter. Ingen saker krever at regler om habilitet tas i bruk, men dette vurderes fortløpende. Innkalling og agenda er godkjent.

2. Økonomi- og balanserapport periode 10 - Beslutning

Gjennomgang av regnskap og likviditet

Det ble fremlagt en gjennomgang av regnskapet og likviditetssituasjonen, inkludert avvik i forhold til budsjett. Gjennomgangen viser at forbundet, basert på dagens virksomhet, har en forsvarlig egenkapital og en tilfredsstillende likviditetssituasjon.

Regnskapet forventes å ende med et overforbruk på mellom kr 800 000 og 1 000 000, noe som er om lag kr 500 000 lavere enn budsjettet. Avviket skyldes i hovedsak ubrukte lønnsmidler som følge av langtidssykemeldinger i administrasjonen.

Det ble videre orientert om at NIF har vedtatt å videreføre fjorårets kriteriemodell for tildeling av støtte til særforbund. Forbundet ligger dermed an til å motta om lag kr 200 000 mindre i 2026 sammenlignet med 2025. Det er foreløpig uavklart om NIF vil indeksregulere tildelingen i tråd med pris- og lønnsvekst. Tildelingsbrev mottas i begynnelsen av 2026, og endelig ramme vil da bli kjent.

For 2027 forventes ytterligere reduksjon i tilskudd på kr 100 000, ettersom en paraansatt i minimum 50 % stilling utløser et særskilt tilskudd over post 2 på kr 100 000. Det ble understreket at det er viktig at forbundet intensiverer arbeidet med rekruttering av barn, unge og parautøvere for å styrke den økonomiske situasjonen i kommende år.

Styret stilte en rekke spørsmål knyttet til sakens innhold, og disse ble grundig drøftet. Styret tok den fremlagte informasjonen til orientering.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret tar regnskapet til etterretning.

3. Videreføring av ansattressurs innen paraidrett - Beslutning

Stillingen som paraansatt videreføres i 10 % stilling inntil videre. Det er søkt om støtte fra DAM-stiftelsen til lønnsmidler for videreføring av paraprosjektet i ytterligere 3 år. Det omsøkte beløpet er 1,5 millioner kroner, fordelt over 3 år. Svar på søknaden foreligger i april 2026. Dersom forbundet får innvilget søknaden, vil paraansatt få tilbud om utvidet stilling til 50 %.

Det ble fattet følgende vedtak:

Stilling til en paraansatt videreføres med 10 % ut året. Hvis søknaden om tilskudd til videreføring av paraprosjektet innvilges, vil paraansatt få tilbud om økt stillingsbrøk.

4. Representasjon NM og Seppala 2026 - Beslutning

Dato	Løp	Sted	Navn
30.1-1.2	NM Del 1 Slede sprint og mellomdistanse (Hamar og Jarlsberg)+ Kongepokal 8-spenn	Gåsbu	Stein
7.-8.feb	NM del 1 Nordisk stil (Asker og Hadeland)	Lygna	Per
11.2- 15.2	NM begrensent klasse, 8-spenn Femundløpet + utdeling av ærespremie		Jan Erik Maria?
20.2-22.2	NM del 2 Slede sprint	Ikke fastsatt	Mona
1.-3-7.3	NM slede MD Norway Trail	Beitostølen	Martin
6.3-15.3	Finnmarksløpet NM Åpen klasse og junior	Alta	Stein første del Per andre del
7.3-8.3	NM Nordisk stil del 2 (Hadeland TK)	Lygna	Per/ Mona
21.3-22.3	Seppalaløpet	Trysil	

Det ble fattet følgende vedtak:

Vedlagte representasjonsplan ble vedtatt. Det mangler fremdeles en styrerepresentant til å delta på Seppalaløpet. Styret vil komme tilbake til dette nærmere løpet.

5. Hundekjørerforbundet 75 år i 2026 - Diskusjon

Den 18.11.2026 har forbundet 75 års jubileum. Dette må markeres.

Styret gir administrasjonen i oppgave å undersøke hvordan andre forbund markerer slike jubileer og eventuelle kostnader knyttet ulike tiltak som kan være aktuelt.

Et eksempel på markering kan være å lage et jubileumsskrift med fine bilder og tekst som viser sammenheng mellom sportens utvikling og forbundets påvirkning gjennom årene.

Det bør inviteres til en jubileumsmiddag der alle æresmedlemmer og hedersmedlemmer inviteres. Et naturlig sted å gjøre det ville vært på tinget til sommeren. I 2026 avholdes det imidlertid kun digitalt ledermøte. Alternativt kan en jubileumsmiddag kan gjøres på tinget 2027 når alle møtes. Det vil være mer kostnadseffektivt og forbundet får spredd utgiftene til en markering over to år.

6. Fremtidens toppidrett - Diskusjon

TU presenterte en plan for hvordan vi kan utvikle toppidretten i Hundekjøring slik at den er mer i tråd med Olympiatoppen sine krav. Det er også laget en arbeidsgruppe som skal jobbe med utviklingstrapp og andre systemer som skal bidra til en mer helhetlig og planmessig utvikling av våre utøvere. I arbeidsgruppen sitter et medlem fra hver komite samt Monika Hallan og Yngve Hoel.

Styret ønsker at TU jobber videre med planleggingen rundt hvordan vår toppidrett skal settes opp og presentere status på det videre arbeidet som gjøres på neste styremøte.

7. Styrets handlingsplan 2026 - Beslutning

Arbeid med styrets handlingsplan fortsetter. Jan Erik og Stein har jobbet med og oppdatere og utforme planen i tråd med det som ble bestemt på styreseminaret i oktober. Planen er ganske klar. Komiteene må sende sine planer til Jan Erik for implementering i handlingsplanen før januarmøtet 2026.

Det ble fattet følgende vedtak:

Komiteene leverer sine innspill til handlingsplanen innen den 15.1.2026.

8. Eventuelt 1: Tildeling fra Sparebankstiftelsen DNB - Beslutning

Tildeling fra Sparebankstiftelsen DNB – prosjekt for utvikling av ungdomsidrett

Forbundet mottok 26.11.2025 tildelingsbrev fra Sparebankstiftelsen DNB på totalt kr 1,5 millioner fordelt over tre år (1.1.2026–31.12.2028). Midlene er øremerket utvikling av ungdomsidrett.

Tildelingen skal finansiere en prosjektmedarbeider i 50–60 % stilling. Arbeidsoppgavene er knyttet til tiltak beskrevet i innsendt søknad, med hovedfokus på aktivitetsutvikling for ungdom. Prosjektmedarbeideren skal arbeide tett med administrasjonen for å utvikle ungdomsidrett for aldersgruppen 13–18 år, samt videreutvikle og implementere nytt aktivitetskonsept i tråd med infosak 14, styremøte 3–2025.

Budsjett per år:

- Lønn 60 % stilling inkl. arbeidsgiveravgift og sosiale utgifter: kr 440 000
 - Reisekostnader, telefon, forsikringer, PC/IT-tilganger, representasjonstøy: kr 60 000
- Totalt per år: kr 500 000**

Vilkår knyttet til tildelingen:

- Arbeidet skal gjennomføres i samsvar med innholdet i søknaden.
- Eventuelle endringer skal varsles Sparebankstiftelsen DNB.
- Det skal utarbeides årlig rapport og en sluttrapport, inkludert prosjektrekskap.
- Forbundet skal publisere en artikkel om tildelingen på egne nettsider, fortrinnsvis med stiftelsens logo.
- Kontaktperson og prosjektleder for prosjektet er Monika Hallan.

Forslag til utlysningstekst for prosjektmedarbeiderstillingen ble fremlagt og godkjent uten endringer.

Styret presiserte at stillingen må lyses ut snarest for å sikre rask oppstart av prosjektet.

Det ble fattet følgende vedtak:

Administrasjonen setter i gang med en utlysning av prosjektstilling så snart som mulig.

9. Dialog med kontrollutvalget - Diskusjon

Styret har etablert dialog med Kontrollutvalget (KU) med mål om å sikre et godt samarbeid i det kommende året. KU har understreket betydningen av at styrets arbeid gjennomføres på en transparent måte og i samsvar med gjeldende vedtak. Dette er i tråd med styrets egne ambisjoner for sitt arbeid.

KU uttrykker vilje til å delta i et møte med styret dersom det er ønskelig.

Styret besluttet å invitere KU til et møte i forkant av neste styremøte den 11.12. Stein gis ansvar for å kontakte KU og formidle invitasjonen.

10. Redegjørelse for anmeldelse av antatt økonomisk utroskap og skattesvik - Informasjon

Det ble henvist til sakens dokumenter vedlagt, spesielt det siste brevet fra politiet datert 17. november 2025. Politiet viser til en formulering fra straffeprosessloven § 224, som regulerer vilkårene for å iverksette etterforskning. Det ble forklart hva dette betyr: Utgangspunktet i straffeprosessloven § 224 er at politiet skal iverksette etterforskning når det er rimelig grunn til å undersøke om det foreligger et straffbart forhold. "Rimelig grunn" er en lav terskel. Det kreves ikke bevis eller sannsynlighetsovervekt, men det må finnes konkrete holdepunkter eller indikasjoner som gjør det fornuftig å undersøke nærmere. Hvis politiet vurderer at det ikke foreligger slike holdepunkter – altså at mistanken er for svak, udokumentert eller spekulativ – skal de ikke starte etterforskning. Dette betyr at saken ikke går videre i straffesystemet på det tidspunktet.

Praktisk konsekvens: Politiet avslår å åpne etterforskning, da det ikke finnes tilstrekkelig grunnlag til å bruke ressurser på å undersøke om det er straffbart. Styret tar saken til etterretning.

11. Opprettelse av Canicross Norge - Diskusjon

Det nyopprettede forbundet Canicross Norge ble tatt opp til diskusjon. Styret tar til etterretning at forbundet er opprettet og følger utviklingen videre.

12. Konsolidering av arbeid i styret og administrasjon - Diskusjon

Det er viktig å arbeide for hvordan prosesser skal foregå og lage systemer som sikrer forutsigbarhet, framdrift og kvalitet. Dette må inn i handlingsplanen og være noe vi jobber med hele tiden. AU tar dette videre sammen med administrasjonen.

13. Rapport fra administrasjonen - Informasjon

- Administrasjonen tar ut resterende ferie og avspassing i uke 52 og 1. Kontoret blir stengt i perioden med unntak av fakuragodkjenning og lønnskjøring. Vi åpner mandag den 5.1.

- Møte med OLT vedrørende avslag på OLT-stipender og hva som skal til for få støtte i fremtiden. Hundekjøring må velge ut to disipliner med flest konkurranse nasjonalt og internasjonalt og ha landslag kun for disse to disiplinene. TU jobber med et forslag til hvilke disipliner som skal bli NHF sine satsningsgrener. Se vedlagt referat fra møtet med OLT.

- Evalueringsmøte med IFSS ble gjennomført. Norge fikk mye skryt for arrangementet og arrangørene. Det ble laget en liste over forbedringspunkter som ligger vedlagt i saken og som NHF og IFSS lagrer til senere arrangementer. Konklusjon for NHF er at ved å gi så mange oppgaver til FELAS mistet vi mye av innflytelsen. Dette har ikke vært heldig for gjennomføringen av arrangementet for raske grener. Mange av forbedringspunktene handlet om det. IFSS ønsker søknad fra Norge på fremtidige internasjonale arrangementer. Norge, Sverige og Finland ser nå de eneste land sammen med Canada som er snøsikre og dermed kan arrangere int. mesterskap på snø.

- NHF er nå innmeldt i SFF jf vedtak i styremøte nr 5.

- Adm deltok på Åpen time med NIF. Mest relevante saker for oss er:

1. NIF går over til "liverapportering fra rapporteringen 2026. Dvs at våre rapporteringstall for 2025 ikke blir tellende for rapportering. For tildeling i 2027 vil tallene for 2026 være tellende, ikke 2025 som tidligere.
2. Tildeling av tippemidler over post 2 og 3 blir etter samme kriterier som tidligere, men uten overgangsordning.
3. NIF arbeider med forbedring av systemer for registrering av medlemstall og aktivitetstall. De ser også på en oppdatert definisjon for "aktive medlemmer".

- Bestilt forsikring parautstyr og er i forhandlinger. Det er kostbart, kr 7000,- per sykkel og må knyttes til adresse. En best mulig løsning utredes videre. Et alternativ er at de som låner sørger for forsikring.

- Overgang til ny bankforbindelse Sp1 Østlandet i prosess
- Flytte pensjon til SP1 Østlandet

Monika har i perioden blant annet jobbet med å få ferdig terminlista, oppfølging av arrangører. Oppfølging av klubbveiledere Anneli og Frederikke og hatt en kontordag med dem på Ullevål. Gjennomgang av alle klubber de har ansvar for og satt opp mål og tiltak for oppfølgingen. Markedsføringsplan. De har også deltatt på fagdag i klubbutvikling med NIF sammen med oss i adm.

- Trener 1 gjennomført med 15 deltakere. Flere vil fortsette på trener 2. Wiebke og Monika
- Resertifisering Rent Særforbund, Søknad og rapport er levert av Monika og vi venter nå på resultatet.
- Oppfølging av tingsak 12 om Fluorforbud og liste over andre ulovlige stoffer er igangsatt (Steinar)
- Oppfølging av tingsak 11, innhenting av veterinærfaglig råd vedrørende kuldegrense ved høyaktivitet på hund er igangsatt (Monika)

Trener 2 avlyst på grunn av lav interesse. Bestemt å ikke arrangere trener 2 i 2026, men i stedet arrangere et ekstra trener 1 kurs. Vi får færre registrerte kurstimer for tildeling av VO og post 3, men kostnaden for å arrangere er høyere. Vi gjennomfører Webinarene uansett.

- NHF (Monika, Fanny og Pinja) deltok på Oslo Dog show i november. NHF hadde foredrag i trekk og foredrag om unge og hundekjøring, v/ MOT.

Administrasjonen deltok på trenerutviklingsseminar med NIF den 27.11. Der ble det arbeidet med langtidsplaner for trenerutvikling i forbundet.

Aktuelle punkter for NHF kan være:

- Rekruttere og videreutvikle barnetrenerne
- Lage utviklingstrapp
- Utvikle trenernes relasjonelle kompetanse
- System for sikkerhet under barnetreninger
- Mer fokus på gøy og moro.
- Utvikle innhold i treninger; effektive øvelser som vi vet virker.
- arbeide med god vinnerkultur;
- Utforske hvordan vi kan bruke AI i arbeidet med trenerutvikling.

Innspill fra styret:

Parautstyret må forsikres mot personskade. Administrasjonen undersøker hvordan Handikapforbundet har organisert seg når det gjelder aktiviteter under Ridderrennet og se om vi kan gjøre det på samme måte.

14. Rapport TKN - Informasjon

Rapport fra TKN

-

OLT

TKN hadde møte 13. november. Stein G. orienterte om aktiviteten i toppidrettsutvalget (TU) og om møtet med Olympiatoppen (OLT). Et klart budskap fra OLT er at vi skal satse på to landslag som kan samarbeide mot OLT, og de skal plukkes ut fra to disipliner som har størst nasjonalt og internasjonalt nivå og deltagelse. På bakgrunn av det diskuterte vi hvilke disipliner vi mener bør prioriteres. Vi mener nordisk og barmark bør være grenene, og i nordisk kom vi fram til at snørekjøring med en hund bør være disiplinen. Når det gjelder barmark så mener vi sykkel er best rangerte disiplin når det gjelder deltagelse, men vi lar TKB gjøre seg opp en mening og stiller oss bak deres valg.

Ut over dette legger ikke OLT seg opp i om vi fortsetter med «andre landslag»

For å holde tak i to landslag mot OLT mener TKN at ansettelse av sportssjef må inn i budsjett og handlingsplan. Ut fra kapasitet og resursbruk kan også dette sportssjefen støtte driften av de andre landslagene.

Terminliste

Guro og Ann Kristin har jobbet godt med terminlista. Så og si fylt opp helgene hvor det ikke er sprintsledeløp. Noen sprintsledeløp på Gåsbu inneholder også noe nordisk. Siste tilskudd er SOC for nordisk i Sverige (ikke bekreftet fra Svensk forbund), og Østbyløpet sammen med Seppala i Trysil. Det blir to world-cup (WC) løp i nordisk i Norge i vinter.

SOC / EM

To møter med Sverige og Finland om SOC (Scandinavian Open Championship). Guro Ann Kristin og Per har deltatt. I tillegg til SOC ble WC også diskutert. Gruppa er enige om at de årene det ikke er VM bør det være EM eller SOC, og hvert enkelt land bør prøve å arrangere 2 WC-løp. Sverige jobbet en stund med et EM arrangement i Åsarna, men havnet i stedet på SOC-arrangement i Härnösand 21.-22. februar, men venter på en bekreftelse fra Svenska Draghundförbundet.

Ny arbeidsgruppe

Guro har sagt seg villig til å delta i en arbeidsgruppe som skal jobbe med å lage en utviklingstrapp for hundekjøring. Martin Corell har holdt tak i dette og får med seg en fra hvert TK + Monica Halland og Yngve Hoel. Dette arbeidet er i tråd med hva OLT mener er viktig for idretten vår.

Per A

15. Rapport TDK - Informasjon

Mye arbeid med å fylle terminlisten med TD-er og aspiranter. Enkelte løp trenger veiledning når det gjelder å fylle alle kriterier i NHF arrangør-reglementet. Spesielt når det gjelder gjennomføring av NM. Det er viktig at vi ikke glemmer å følge opp arbeid med regulering av terminlista etter endt sesong, for å sikre at løp ikke konkurrerer hverandre ut når det gjelder deltakere.

16. Rapport fra TKS sprint og mMD - Informasjon

RAPPORT TKS S/MD

27.11.2025

Saker til behandling på ekstraordinært ting

TKS s/md jobbet med to saker til ekstraordinært ting.

- Endring av disipliner/klasser for NM og GP § 7.1
- Endring av NM reglement §§ 7.14.3 og 7.15 Krav om løp over 3 dager/heat i mesterskap

Sak om disipliner/klasser ble behandlet og vedtatt.

Sak om krav om 3 dagers/heat i mesterskap ble trukket av styret i møtet 13.11.2025, og ble derfor ikke behandlet.

Terminliste

TKS s/md har jobbet mye for å få på plass avklaringer rundt regelverk, klasseinndeling og krav om tredagers løp i NM. Sak om klasseinndeling ble behandlet på ekstraordinært ting og intensjonene fra tinget i juni er formalisert i pkt 7.1 i regelverket.

Sak om tredagers løp ble trukket. NM må dermed arrangeres over 3 dager/heat for å være gyldig som NM. TKS s/md jobber vider med klubbene for å få på plass dette.

Ole Petter og Cilje er TKS s/md sine representanter i arbeidet med SOC.

Videre har TKS s/md vært i dialog med klubber som arrangerer løp på helger der det er satt opp flere løp. Vi har oppfordret arrangørene til å vurdere andre tidspunkt, men av ulike grunner har det ikke latt seg gjøre å flytte på dette. Dermed er det noen kollisjoner i terminlista.

TKS s/md har drøftet muligheten for å utarbeide bedre praksis/rutiner for arbeidet med terminliste. Vi må tidligere i gang, og vi vil ta initiativ til at det utarbeides et skjema for innmelding av løp. Da blir det lettere å få inn riktig og nødvendig informasjon tidligere.

OLT

-

Laila Legaard har deltatt i dette arbeidet fra TKS s/md. Det er avholdt møte med OLT hvor Laila deltok, og det er i etterkant utarbeidet et felles skriv fra TKene.

TKS s/md følger arbeidet med utarbeidelse av ny toppidrettsmodell videre, og bidrar inn i TU og på andre møter.

Handlingsplan TKS s/md

-

TKS s/md har jobbet med å revidere sin handlingsplan. Dette er nå gjort og TKS s/md ønsker å prioritere arbeidet med aktivitetsutvikling og rekruttering. Støtte til klubbene for å skape aktivitet og gode tilbud ser vi på som avgjørende.

Hovedpunktene fra TKS s/md sin handlingsplan vil bli innlemmet i NHF sin handlingsplan.

Samlinger

Det er planlagt og invitert til en samling for LL 13. – 15.12.2025 på Geilo.

Det er planlagt en rekrutteringssamling på Gåsbu 2.1.2026. Invitasjon kommer etter hvert.

Nye arbeidsgrupper

Lena Boysen Hillestad har sagt seg villig til å være TKS s/md sin representant i en arbeidsgruppe som skal jobbe med å lage en utviklingstrapp for hundekjøring.

Hege Ingebrigtsen blir TKS s/md sin representant i et tverrfaglig arbeid for å se på sikkerhet og utarbeiding av løypeprofil for vognklasser i barmark.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

27. november 2025

Stein Westlye Johannessen

Jan-Erik Bårli

Maria Sparboe

Martin Corell

Mona Lurås

Per Almqvist

Roger Dahl

Vilde Lyse Thorsbakken

